
                                                                                          Gliwice, 24.06.2024 r.  

 

 

                                                                             Sz. P. 

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydentka Miasta Gliwice 

 

Do ZDM. 

 

Mieszkańcy Sośnicy zapytują: 

- czy planowana jest budowa ścieżki lub trasy rowerowej od zbiegu                                 

ul. Odrowążów/ Wielicka do ronda Królewskiej Tamy? 

- jeżeli tak to czy plany dotyczą tego tylko odcinka czy będzie wydłużona? 

- jeżeli tak to kiedy możemy spodziewać się realizacji zadania? 

- jeżeli tak to po której stronie ulicy jadąc od Sośnicy będzie budowana? 

  

 

 

  

 

                                                                          Jan Pająk 

                                                                          Radny Rady Miasta Gliwice 

 


